



Danmarks civile Hundeførerforening  
Jyderup

## Bestyrelsesmøde DCH-Jyderup torsdag d. 23. februar 2023 kl. 19.00 i klubhuset

**Indkaldt:** Preben Sortsø, Grethe Timmermann, Lene Primdahl, Ania Holm og Kirsten Beier

**Afbud:**

**Referent:** Grethe Timmermann **Ordstyrer:** Preben Sortsø

	<b>Punkt</b>	<b>Dialog</b>	<b>Beslutning</b>
1	Godkendelse af dagsorden		Godkendt
2	Konstituering med næstformand og sekretær- jf. vedtægter	Formanden skal være formand	Ania næstfomand Grethe Timmermann
3	Ekstraordinær generalforsamling. Vi skal tage stilling til om der skal indkaldes til ekstraordinære generalforsamling med flg punkter: <ol style="list-style-type: none"><li>1. kontingentændringer for hvalpe- og unghundehold</li><li>2. valg af et bestyrelsesmedlem</li></ol> Det kunne f. eks. være søndag d. 26. marts. – hvis det varsles senest d. 25. februar.		Generalforsamlingen indkaldes med den foreslåede dagsorden.  Vi forudsætter godkendelse, når vi opkræver for det hvalpehold der starter 26. marts.  Ania varsler senest d. 26.februar  Preben sender indkaldelse på mail.

4	<p>Fordeling af flg. Ansvarsområder:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Klubmodul</li> <li>2. Opdatering af hjemmeside</li> <li>3. Nyhedsbreve, facebookgrupper</li> <li>4. Dagsordner referater bestyrelses- og Instruktørmøder</li> <li>5. Konkurrenceudvalg</li> <li>6. Klubhus</li> </ol>		<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Ania i forhold til bestyrelsesarbejdet</li> <li>2. Ania og Preben i fællesskab</li> <li>3. Ingen nyhedsbreve. Facebook i fællesskab. Holdfacebook grupper passes af instruktørerne.</li> <li>4. Preben og Grethe</li> <li>5. Preben</li> <li>6. Køkken og indkøb Kirsten B.</li> </ol>
5	<p>Nedsættelse af arbejdsgrupper</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Konkurrence og event – arbejdsgrundlag 2021 vedlægges</li> <li>2. Klubhus – Der skal laves beskrivelse</li> <li>3. Events</li> </ol>		Punktet flyttes til instruktørmøde
6	<p>Møderække og årshjul</p> <p>Preben fremsender forslag</p>	Vi udbyder et par aftner til instruktørerne om klubmodul	Instruktørmøde. d. 23. marts kl 18.00 – Kirsten laver mad.
7	<p>Hundefører weekend</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Bestyrelsens rolle og ansvar</li> <li>2. involvering af kredsens</li> <li>3. budget (Kirsten B og Grethe er næsten klar med et udkast)</li> </ol>	<p>Bestyrelsen skal have styr på rammerne. Grethe har kontakten til skolen, og involverer Preben i kontakt til kommunen</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Vi inviterer An-flex</li> <li>• Agria</li> <li>• Dog Coach</li> <li>• Hundefotograf dyrefotografi.dk</li> </ul>	<p>Preben, Kristen og Grethe</p> <p>Som udgangspunkt er kredsens ikke en del af arrangementet. Vi overvejer at søge om medfinansiering af instruktører</p> <p>Budgettet opdateres løbende</p>
8.	<p>Økonomi v. kassereren m. fl.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Generalforsamlingen anbefalede, at der ikke opkræves betaling for kaffe i forbindelse med træning. Skal vi følge anbefalingen</li> <li>• Beklædning til instruktører m.fl.</li> </ul>		<p>Kaffen er gratis</p> <p>Vi kigger på økonomi til beklædning i efteråret, og ser om vi kan få råd til tøj i en eller anden form.</p>

	•		Preben bestiller flere nøgler
9.	Eventuelt		